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Dulceida se sincera sobre un
problema vaginal i genera debat
[inicicentrareport]"Dels pitjors dolors de la meva vida". Dulceida definia amb aquestes
paraules la infecció que està superant i que ha explicat sense tabús i amb naturalitat als seus
seguidors i seguidores.

Tot va començar fa uns dies, després de tornar d'un viatge a Dubai. La influencer va començar a
notar dolor a la zona vaginal, especialment al clítoris. En un primer moment, li van dir que era
candidiasis -conegut popularment com a fongs-, però tot i seguir un tractament, no va millorar.

"Tinc el clítoris inflat com una nou gegant, el més gran que us pugueu imaginar, un dolor
increïble? I avui ja, directament, no puc caminar, no puc moure'm, em costa aixecar-me, per això
m'han punxat", explicava després d'haver anat a urgències.

Finalment, els metges van confirmar que no era candidiasis, sinó una infecció localitzada en la
zona superior dels seus òrgans sexuals externs i li van proposar un nou tractament amb antibiòtics i
calmants. Segons ha explicat Dulceida als seus stories, es troba millor, i probablement no haurà
de passar per quiròfan com li havien dit.

Les seves paraules han generat comentaris de tota mena a les xarxes socials. Alguns usuaris
s'han dedicat a ridiculitzar els problemes de la influencer, mentre altres han aplaudit que
hagi parlat amb tanta naturalitat d'un tema tabú com la salut sexual.

Exigimos que se normalice hablar sobre nuestros dolores menstruales, sobre las candidiasis que
sufrimos habitualmente y en definitiva sobre nuestros problemas vaginales pero luego sale
Dulceida hablando de ello y hacéis un TT mofandoos de ella. Dais ASCO.

? Miss Honolulú (@mariiadc12) February 19, 2022

Dulceida habla de un tema tabú como es la salud vaginal y la peña se dedica a meterse con
ella, a hacer memes y a decir qué por qué tiene que hablar de cómo tiene el coño. PUES
PORQUE ES SUPER IMPORTANTE QUE UNA PERSONA INFLUYENTE HABLE DE ESTOS
TEMAS

? Kruczynski (@maria__lawliet) February 19, 2022

Vosotros os reís de las declaraciones de #Dulceida, pero, ¿cuántas mujeres están ahora mismo
sufriendo afecciones vaginales sin un correcto diagnóstico ahora mismo en este país? La
representación es importante y hay que hablar de estos temas. Coño. Coño. Y COÑO.

? Sonia (@soniasanzc) February 19, 2022
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